
 

Skolebestyrelsesmøde 8.10.2024 

Personalerummet afdeling Nord kl. 17.00 – 20.00 

Forældrerepræsentanter: Anders Thorborg Mørk, Christian Kallehauge Frank, Iben Estrup 

Ljungmann, Jens Klit Thomsen, Kristian Sjørslev, Nikolaj Visby Sandbæk, Brian Grønning 

Jensen, Louise Søgaard Ørum 

Suppleanter: Vakant 

Medarbejderrepræsentanter: Mia Wilken, Marie Wendt, Morten Andersen, Kathrine Gåsland 

Skoleledelse: Jamie Stevenson, Jakob Fenneberg-Hansen, Lola Nielsen, Susanne Bryld 

Elevrepræsentanter: Mynte, Amalie 

(Afbud til mødet er gennemstreget) 

Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden 

17.00 – 17.05 TB 

Godkendt 

2.  Godkendelse af referat 

17.05 – 17.10 TB  

Bilag: Referat fra ordinært møde 20. september. 

 

Godkendt 

3. Elevrådet 

17.10 – 17.30 TO 

 

Orientering fra elevrådet.  

 

Tak til elevrådet og bestyrelsen for en god fejring af Lærernes 

dag.  



 

5. Trivselsundersøgelse 

Antimobbestrategi 

17.30 – 18.50 TO/TD 

 

Inkl. pause. 

 

Bilag: Trivselsrapporter forår 2024, handleplan for trivsel og 

undervisningsmiljø 2024-25. 

Baggrundsmateriale: Elevfravær pr. klasse, information vedr. 

lærerskift. 

Antimobbestrategi: skal gennemgås hvert år, og skal kunne 

tilgås på skolens hjemmeside. Der anbefales ikke ændringer til 

strategien. 

 

• JS gennemgår data, der er sendt ud.  

• To-tre mands grupper drøfter, hvad det giver anledning 

til.  

 

Hvordan bruger man trivselsmålingen ledelsesmæssigt og i 

teamet?  

Vi kigger på de enkelte spørgsmål i teamet og kvalificerer 

årgangens og klassens trivselshandleplan – refleksion til 

handling.  

 

Det kunne være interessant at se på trivselsmålingen over tid 

– det gør flere teams, ser på forrige års trivselsmåling for at 

drøfte indsatsernes effekt.  

 

Det kunne være interessant, hvis vi kunne sætte 

trivselshandleplanen sammen med flere perspektiver – 

lærernes og ledelsens syn på en klasse/årgang.  

 

Det bliver interessant at se udviklingen omkring toiletterne til 

næste år.  

 

Fremadrettet vil det være interessant at se på trivselsmålingen 

og sammenligne over tid.  

 

Teams fortæller om trivselshandleplanen i perioder på de 

forskellige årgange.  

 

SKB vil gerne have mål, formål og succeskriterier med 

trivselsmålingen. Hvordan følger vi op på det? Der nedsættes 

et udvalg, som laver et oplæg til SKB: Hvordan vil vi arbejde 

med trivselsmålingen? Jens, Anders, Christian. Oplæg til SKB i 

januar.  

 

Antimobbestrategien på næste møde – SKB læser og kommer 

med ændringsforslag.  



 

6. Indsamling af data ved 

udmeldelser 

18.50 – 19.10 TD 

Drøftelse af hvordan vi indsamler information og erfaringer, 

når elever bliver udmeldt af skolen. Forslag til exit-samtaler 

eller lignende procedure for at undersøge oplevelser. 

 

SKB: Hvad vil vi bruge det til?  

 

Vi ved, at skolens generelle ry er den allervigtigste faktor i 

forældrenes tilvalg af skolen.  

 

SKB ønsker en årlig gennemgang af elevers 

udmeldingsårsager.  

Kan vi bruge viden på dette område til branding af skolen?  

 

SKB ønsker et nyt oplæg fra ledelsen om, hvordan vi kan 

bruge forældres opfattelse om exit fra Nivå for at imødekomme 

Nivå Skoles ry i lokalområdet.  

 

7. SFO-lukkedage 

19.10 – 19.20 TB 

 

Status fra SFO 

19.20 – 19.30 TO 

 

SFO skal planlægge lukkedage. Forslag til lukkedage skoleår 

24/25, der følger lukkedage for børnehusene Nivå. Der 

indstilles til, at bestyrelsen godkender forslaget. 

 

Forslag til lukkedage: 

30/5 (dagen efter Kr. Himmelfart) 

22, 23, 29 og 30/12 

 

Vedtaget.  

 

Obligatoriske lukkedage: 

5/6 (grundlov) 

Sommerlukket uge 29 og 30 

24/12 (juleaften) 

31/12 (nytår) 

 

Status: Mundtlig orientering fra SFO og klub. 

 

   



 

8. Orientering fra ledelsen 

19.30 – 19.50 TO 

Skriftlig orientering fra ledelsen (ved spørgsmål, kan sagen 

tages op til et kommende møde): 

• Personalenyt: Skolesekretærstilling er besat – 

velkommen til Mette Fausing. 

• Resultater: 9. klasses prøver kan ses på: Nivå Skole 

(uddannelsesstatistik.dk) OBS: gennemsnit på 6,2 er 

noget lavere end sidste år, men der er ikke beregnet 

socioøkonomisk reference endnu, så det er svært at 

sammenligne. Beregningen er formentlig tilgængelig på 

samme hjemmeside i oktober. 

• Oplæg for skolebestyrelser: Der arbejdes på at 

arrangere et fællesmøde for alle skolebestyrelser i 

kommunen, med et oplæg fra Skole og Forældre. Vi har 

tilkendegivet interesse og vi afventer dato. Tiltaget 

hænger sammen med regeringens kvalitetsprogram 

pkt. 13 - kompetenceudvikling målrettet 

skolebestyrelserne. Forventet dato 25/2 reservedato 

18/2 eller 4/2. 

• Legepladsen: Der er anskaffet nye fodboldmål til 

mellemtrinnet siden sidste bestyrelsesmøde. 

• Folkebiblioteket: Skolens kælder skal ryddes yderligere 

for at skabe plads til opmagasinering af bøger fra 

biblioteket under byggeproces. 

• Branding/kommunikation: Der planlægges en 

børnevenlig event med elever og personale med foto og 

video i forbindelse med byggestart. Der afholdes en 

første spadestik-event for lokalpolitikere og andre 

interessenter i oktober/november. Bestyrelsen bliver 

inviteret. 

• Kontaktforældremøde: Der er sendt invitation ud til 

kontaktforældre og bestyrelsen med tilmelding 29/10. 

Rasmus Alenkær oplæg – refleksion i blandede grupper 

efter oplægget. Det bliver muligt at indsende spørgsmål 

inden mødet.  

Mundtlig orientering: 

• Legepladsen: Vi har undersøgt mulighed for at afprøve 

løsninger/legeredskaber i et pilotprojekt, ligesom 

indretningsprojektet for klasselokalerne. Kort fortalt kan 

det blive svært. Tine fra fremtidens folkeskoler vil gerne 

komme ud til et bestyrelsesmøde og fortælle om proces 

for legepladsen senere. 

 

• Mobilpolitik: Enkelte spørgsmål fra forældre og lærere i 

forskellige retninger, anbefaling fra ministeriet om 

mobilfri skole, og forventet lokalpolitisk beslutning om 

kommunal mobilpolitik. 

• Henvendelser fra forældre: Fast punkt. 

9. Punkter næste møde  

19.50 – 20.00  TD 

Huskeliste og ønsker til punkter til kommende møder. 

Evaluering co-teaching 

https://uddannelsesstatistik.dk/pages/institutions/280121.aspx/
https://uddannelsesstatistik.dk/pages/institutions/280121.aspx/


 

 Forslag om 9. klasse møder senere. 

 

Antimobbestrategien på næste møde – SKB læser og kommer 

med ændringsforslag. 

Pkt. 13 i kvalitetsløft – kompetenceløft og flere beføjelser til 

skolebestyrelsen 

10. Evt. Den 25/10 er der elevring omkring den nye skole kl. 10 – SKB 

er meget velkommen. 

 

Mia (lærer) deltager i kostudvalget.  

 


